
Referat fra møtet i Medlemskomiteen 16/1-2019. 

Vi var nesten fulltallig; Trude, Olav, Sven , Dag og Anders 

Torgeir meldte forfall.  

 

Agendaen var kort Medlemskandidater og eventuelt. 

Kandidatene vi trodde på før jul, er ikke like aktuelle lenger. Trude har litt tro på en dame, men det 
har foreløpig ikke passet å komme på møte når Trude kan.  

Sven har 3 damer på ca. 55 år som kan være aktuelle. De jobber henholdsvis Dnb som 
investeringsrådgiver, ABB som Informasjons dir og Storebrand som Info sjef. Sven vil forhøre seg om 
BRK kan være av interesse.  

Vi andre vil prøve å komme opp med kandidater.  

Vi lurer på om det hadde vært bedre at medlemskomiteen i hovedsak besto av de yngre 
medlemmene og at de bor nærmere Bekkestua. (tips til neste års komité sammensetning) 

Vi ble enige om at jeg ber om ordet på neste møte og oppfordrer resten av klubbens medlemmer til å 
være med på å skaffe kandidater. De fleste i medlemskomiteen er godt voksne og bor et stykke fra 
Bekkestua. 

Vi tror kandidatene er å finne i bekjentskapskretsen, jobben, eller andre møteplasser, idrettslag, 
skolekorps el, (steder man treffer barnas venner og deres foreldre). 

Trude mente yngre også kan være aktuelle, selv med yngre barn og mye å gjøre. Det kan være et 
pusterom for en forelder, med mange gjerne i den 1 time hver onsdag får hun eller han alene tid.  

Dato for neste møte ble vi ikke enige om men vi bør ha et møte i mars /april, foreslår 19 eller 26 mars 
eller 3 april. Hva mener dere?  

 

Komitemøtene med dere er veldig givende. Dere er kunnskapsrike og veldig gode formidlere. Det er 
lærerikt og hyggelig. 

Tusen takk til Dag for nydelig mat og god atmosfære. 😊😊 


